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Activitats del CES-Amics de Cabanyes
(desembre 2005-novembre 2006)

any 2005

29 de desembre. presentació de Campsentelles 8

Com ja és tradició, a la sala Gaudí de l’Ateneu es va presentar el 
número 8 de la revista Campsentelles. Hi van intervenir el president del 
CES-AC, Ferran Pérez, i el primer tinent d’alcalde José Manuel Murcia. 
La presentació va anar a càrrec del vocal de la Junta, Enric Gil, webmaster 
de www.santfost.com

any 2006

Gener. nou bloc del CES-AC: http://santfost.blogsome.com

Es tracta d’un nou enclavament virtual amb un programari més avan-
çat (el WordPress) i amb moltes més possibilitats a nivell d’interacció.

El Cadastre confirma que la parròquia de Sant Fost és la propie-
tària de Sant Cebrià de Cabanyes

El litigi per la titularitat de l’església de Cabanyes, iniciat fa més de 
tres anys, va arribar a la seva fi, ja que el Cadastre a través de la seva ofi-
cina del Registre de la Propietat de Mollet del Vallès va confirmar que 
la parròquia santfostenca és l’única propietària de l’esglesiola romànica 
del segle XII. Així consta en l’assentament número 447 amb data sis de 
setembre de 2005.
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Febrer. Enviament d’un lot de llibres sobre Sant Fost a la biblio-
teca d’Alexandria

El CES-AC va trametre un lot de llibres a la biblioteca d’Alexandria 
(Egipte), impulsada per la UNESCO i inaugurada l’octubre de 2002. 
Compta amb uns 8 milions de volums, 100.000 manuscrits, 50.000 
mapes, 10.000 llibres rars i 200.000 discos.

març-abril. Campanya “Salvem la vall de Cabanyes!”

Arran de conèixer-se a Sant Fost els detalls del projecte de la nova 
carretera B-500 de Badalona a Mollet, el CES-AC va endegar una cam-
panya d’informació i sensibilització enviant cartes a diferents institucions, 
als socis de l’entitat i oferint l’oportunitat d’expressar l’opinió pròpia 
a través del nostre bloc. El CES-AC va rebre el suport del’Agrupació 
Excursionista Galzeran.

Aquesta autovia pensem que causarà un impacte molt negatiu en 
la vall de Cabanyes; en la darrera reunió amb l’alcalde se’ns va explicar 
que la intenció del consistori és que la B-500 passi arran del cementiri 
en lloc de fer-ho per Can Torras; es manté la sortida del túnel a prop de 
can Torrents Vell.

El resum és el següent:

• 29 març: reunió amb la direcció del Parc de la Serralada de Marina. 
Desconeixien el projecte; vam exposar-los la nostra preocupació per 
les pedreres i el Pou del Glaç.

• Tramesa de cartes al Conseller d’Obres Públiques (Joaquim Nadal) 
i al Director General de Carreteres (Jordi Follia): van respondre 
que s’ha encarregat un estudi informatiu a TABASA i que podrem 
presentar-hi al·legacions si ho creiem oportú.

• 11 de maig: reunió amb l’alcalde Joan Gassó en què ens comunica la 
nova proposta de l’Ajuntament: l’autovia passaria prop del cementiri 
i d’allà aniria cap a Canyelles.

Sobre les pedreres, hem de dir que l’alcalde ens va informar en la re-
unió del dia 11 de maig que podran continuar funcionant 15 anys més, 
ja que l’empresa explotadora va guanyar el judici contra l’Ajuntament 
aprofitant un defecte en la redacció del Pla General de 1987. També 
vam rebre una carta del Departament de Medi Ambient en la qual se’ns 
explicava que les pedreres són totalment legals i no està prevista cap 
ampliació de l’activitat. El límit de distància establert amb l’església de 
Cabanyes és de 300 metres.

Vista de la vall de Can torrents Vell el març de 2006. per aquesta zona hauria de
 sortir la boca del túnel de la carretera de Badalona, segons el projecte 

provisional de la Generalitat.
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d’aquestes ruïnes i del Lledoner. D’aquests plafons se n’ha cuidat el 
CES-AC, que els ha encarregat a l’empresa de Granollers CLIPART. El 
bisbe Josep A. Saiz també va visitar Cabanyes per veure la il·luminació 
interior.

plafó explicatiu de les ruïnes de l'església vella inaugurat el mateix 19 de novembre 
passat. Ha estat elaborat i pagat pel CES-Amics de Cabanyes.

Desembre. presentació de Campsentelles 9 i renovació de la 
Junta del CES-Amics de Cabanyes

Abans de portar-se a terme la presentació del número 9 de Campsentelles, 
es va renovar el mandat de la Junta tal com marquen els estatuts, ja que 
cal fer-ho cada quatre anys. L’acte va finalitzar amb la xerrada “Els ocells 
de Cabanyes” a càrrec del Grup de Natura PARUS.

Setembre. Inauguració de la il·luminació de Cabanyes

El 17 de setembre, en el marc de l’Aplec de Cabanyes, Mn. Daniel 
Monserdà va beneir la il·luminació de l’interior de Cabanyes, que fun-
ciona per mitjà d’un generador. El CES-AC agraeix la col·laboració del 
soci Quim Margaix. El cost ha estat de 5.055,88 euros, dels quals el 
CES-AC ha aportat 1.600 i una sòcia, 500; la resta ha anat a càrrec de 
la parròquia.

19 novembre. Inauguració de plafons informatius a les ruïnes 
de l’Església Vella i al lledoner, i teulada per protegir les ruïnes

Amb motiu de l’inici de la 50 Diada de la Parròquia, el bisbe de Ter-
rassa va inaugurar la teulada per protegir les ruïnes de l’Església Vella (a 
la plaça de les Glòries Catalanes), així com els plafons informatius 

Inaguració de la coberta de les ruïnes de l'església vella de Sant Fost, 19 de novembre de 
2006. El CES-Amics de Cabanyes ha col·laborat sempre amb la parròquia en favor de la 

protecció i promoció del patrimoni històric i arqueològic local.
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